
PROCES VERBAL

A

încheiat azi, 08 februarie 2024, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local 
al municipiului Zalău care s-a desfăşurat cu participarea fizică şi cu respectarea 
Hotărârii Consiliului Local nr. 239 din 29.07.2021.

La lucrările şedinţei Consiliului Local al Municipiului Zalău, din partea 

executivului Primăriei participă următorii: dl Ionel Ciunt - primarul municipiului 
Zalău, dna Marina-Bianca Fazacaş - secretar general al Municipiului Zalău, dl Călin- 

Cristian Forţ - administratorul public al Municipiului Zalău, dna Claudia Ardelean - 

director Direcţia Administraţie Publică, dl Alexandru Pura - director Direcţia 

Patrimoniu, dna Mariana Cuibuş - director Direcţia Economică, dl Claudiu Chiş - 
director adj. Direcţia Economică, dna Mihaela Onuţan - director Direcţia Resurse 

Umane, şefi serviciu din cadrul Primăriei Municipiului Zalău, dl Dănuţ Curea - director 

Direcţia Tehnică, dl Vlad Petre — arhitect şef - Direcţia Urbanism, şefi serviciu din 

cadrul Primăriei Municipiului Zalău.
Invitaţi: dna Dorina Baboş - director Direcţia de Asistenţă Socială Zalău, dl Marcel 
Adridan - director SADP Zalău, dl Claudiu Bujor - director SCM Zalău, dl Alin Oros 

- director S.C. Transurbis S.A., dl Sojka Attila - director economic S.C. Transurbis 

S.A, dl Kulcsar Szabo Andras - director economic S.C. Citadin Zalău S.R.L., dl Lucian 

Trif- director Poliţia Locală, dl Adrian Prunean - deputat REPER.

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Primăriei 
Municipiului Zalău, în data de 02.02.2024, a anunţului de convocare a Consiliului 
Local, întocmit în baza Dispoziţiei Primarului Municipiului Zalău nr. 70 din 
02.02.2023, precum şi prin intermediul presei locale (ordinea de zi a şedinţei, informaţii 

^ privind data, locul, ora şedinţei au fost publicate integral în ziarul local Graiul 
Sălajului).

Convocarea consilierilor la lucrările şedinţei s-a asigurat prin mijloace telefonice 
şi prin e-mail, în ziua de 02.02.2024, cu precizarea datei, orei şi a locului de desfăşurare 
a şedinţei.
A

In continuare, am consemnat următoarele:
DI preşedinte Teodor Bălăjel
Declar deschise lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local al municipiului 
Zalău, constatând că sunt prezenţi consilieri ai Consiliului Local al municipiului Zalău, 
astfel încât consiliul să poată lucra valabil, cvorumul legal fiind de minim 11 consilieri 
locali.
Precizez că au fost convocaţi toţi consilierii locali.
Constat că sunt prezenţi 20 consilieri locali, şedinţa este legal constituită şi îşi poate 

începe lucrările.

1



Consilierii prezenţi sunt: dl consilier Teodor Bălăjel, dl consilier Dan Bercean, 
dl consilier Râul Dragoş, dl consilier Nicolae Fazakas, dl consilier Claudiu Breje, dna 

consilier Ramona Goga, dl consilier Florin Morar, dna consilier Mihaela Mureşan, dna 

consilier Ioana Tuduce, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Zoltân Takâcs, dna 

consilier Gabriela Olar, dl consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Zsolt Miklos 

Bogdan, dl consilier Alin Guler, dl consilier Iulian Popiţ, dl consilier Gheorghe Taloş, 
dna consilier Amalia Găvriluţ, dl consilier loan Şerban, dna consilier Anda-Maria 
Ciobanu.

Lipseşte: dl consilier Alexandru Lakatos.

DI preşedinte Teodor Bălăjel - La solicitarea doamnei Secretar general.

Supun la vot Procesul verbal al Şedinţei Consiliului local din data de 25 ianuarie 2024. 
Menţionez că la această şedinţă desfăşurată Online a lipsit dl consilier local Şerban loan 

1^ Bogdan.
Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - în continuare, dau cuvântul dlui primar pentru a face 
câteva precizări cu privire la ordinea de zi a şedinţei de astăzi.
Dl primar Ionel Ciunt - Mulţumesc, dle preşedinte de şedinţă!
Bună dimineaţa, doamnelor şi domnilor consilieri!
Dl primar Ionel Ciunt - Vă propun spre aprobare ordinea de zi a prezentei şedinţe, 
aşa cum este primită de fiecare dintre dumneavoastră şi postată pe site.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.

Ordine de zi
pentru şedinţa ordinară a Consiliului local al municipiului Zalău 

din data de 08 februarie 2024, ora 09:00

1 .Proiect de hotărâre privind soluţionarea contestaţiei nr. 7345/29.01.2024 cu privire la 
proiectul de buget al Municipiului Zalău pentru anul 2024.
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului general al Municipiului Zalău pe anul 
2024.
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. 
Transurbis S.A. pentru anul 2024.
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. 
Citadin Zalău S.R.L. pentru anul 2024.
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan urbanistic 
zonal pentru modificarea indicatorilor urbanistici în zona industrială cu activităţi de
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producţie, comerţ, depozitare şi servicii”, situat în Zalău, Bd. Mihai Viteazul nr. 91B, 
beneficiar S.C. UNIVERSAL CO S.A.
6.Proiect de hotărâre privind încheierea unui Protocol de colaborare pentru „Executare 
reţea de canalizare menajeră cu staţie de pompare şi refulare în strada Cetinei, care 
deserveşte” Centrul de recuperare, tratament şi îngrijire ACASĂ” din municipiul 
Zalău, judeţul Sălaj.
y.Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului mediu lunar al subvenţiei şi tipurile 
de servicii sociale pentru care se acordă subvenţie din bugetul local al Municipiului 
Zalău, precum şi valoarea totală a subvenţiei alocate în anul 2024 pe fiecare asociaţie 
şi fundaţie în parte.
8.Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Municipiului Zalău în vederea 
intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, asupra terenului intravilan de 
300 mp., identificat cu număr cadastral 75931, liber de sarcini, necesar realizării 
drumului de utilitate publică şi trecerea acestuia din domeniul privat în domeniul public 
al Municipiului Zalău.

IP 9.Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Municipiului Zalău în vederea 
intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, asupra terenurilor intravilane, 
identificate cu număr cadastral 59793 şi numerele topografice 3026/3/c/l; 3026/2/c/2 
şi 3029/5/2/c/l/c, cu sarcini, necesar realizării de drumuri ce fac legătura între străzile 
Morii şi Câmpului şi trecerea acestora din domeniul privat în domeniul public al 
Municipiului Zalău.
10. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între 
Municipiul Zalău şi TORA TRANS S.R.L. pentru realizarea, în comun, a investiţiei de 
interes public „Realizare lucrări de amenajare, salubrizare şi acoperire parţială a Văii 
Sărmaş pe tronsonul ce se învecinează cu proprietatea TORA TRANS S.R.L., situată 
pe str. T. Vladimirescu din municipiul Zalău”.
11. Proiect de hotărâre privind modificarea listei cuprinzând bunurile de retur 
proprietatea privată a Municipiului Zalău, transmise în administrarea S.C. Transurbis 
S.A. Zalău în baza Contractului nr. 82882/15.11.2019 de delegare a gestiunii

^ serviciului de transport persoane, prin curse regulate în municipiul Zalău.
12. Proiect de hotărâre privind propunerea de atribuire, în proprietatea numiţilor Pap 
Elisabeta, Pap Amold şi Veres Anna-Erzsebet, a suprafeţei de 100 mp. teren intravilan, 
identificat în C.F. nr. 3821 Zalău, nr. top 1570/6/3/9 în vederea emiterii Ordinului 
Prefectului.
13. Proiect de hotărâre privind modificarea titularului contractului de comodat nr. 
55884 din 29.08.2016, care are ca obiect transmiterea în folosinţă gratuită a terenului 
în suprafaţă de 110 mp. cu destinaţia de parcare, situat în vecinătatea Căminului Militar 
Zalău.
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiilor tehnico-economice, faza SF 
cu elemente specifice din DALI, pentru obiectivul de investiţii „Modernizare Bulevard 
Mihai Viteazul din municipiul Zalău” - Etapa I (Secţiunea 1 şi Secţiunea 2a).
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15. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiilor tehnico-economice, faza SF 
cu elemente specifice din DALI pentru obiectivul de investiţii „Modernizare Bulevard 
Mihai Viteazul din municipiul Zalău”,- Etapa II (Secţiunea 2b).
16. Proiect de hotărâre privind privind aprobarea documentaţiilor tehnico-economice, 
faza SF cu elemente specifice din DALI, pentru obiectivul de investiţii „Modernizare 
Bulevard Mihai Viteazul din municipiul Zalău”- Etapa III (Secţiunea 1 - Modernizare 
parcare şi Tronson Km 0+290-Km 0+320 - zona ceas şi Km 0+660- Km 0+807 - 
Perla, str. T. Vladimirescu, str. S. Bămuţiu).
17. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Protocolului de colaborare pentru continuarea 
proiectului de interes public regional „Platforma Online de Investiţii şi Inovare Nord- 
Vest INNO şi atragerea investitorilor pentru perioada 2024 - 2028”, între UAT 
Municipiul Zalău şi Agenţia de Dezvoltare Regională Nord-Vest.
18. Proiect de hotărâre privind modificarea tarifului orar pentru lucrările de exploatare 
forestieră, executate în baza Contractului de prestări servicii silvice nr. 61678 din 
10.12.2009, încheiat între Municipiul Zalău şi Ocolul Silvic „Stejarul” Zalău.

^ 19.Raport de activitate al Sport Club Municipal pentru anul 2023.
20.Proiect de hotarare privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare pentru 
realizarea în comun, de către Municipiul Zalău şi TUR CENTO TRANS S.R.L., a 
investiţiei de interes public „Realizarea unor lucrări privind amenajarea unui acces 
exclusiv pietonal pe terenul identificat în C.F. 75829 Zalău, în suprafaţă de 309 mp., 
proprietatea publică a Municipiului Zalău, parte integrantă din Piaţa 1 Decembrie 
1918”, situat în vecinătatea proprietăţii partenerului”.
21 .Proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Zalău nr. 328/26.10.2023 privind aprobarea efectuării unui schimb de imobile (terenuri 
cu construcţii), libere de sarcini, între proprietarii CITADIN ZALĂU S.R.L. şi 
Municipiul Zalău, în scopul implementării unitare a proiectului „Regenerare urbană 
zona CET Zalău”.
22.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice, aferente 
obiectivului de investiţii „Creşterea eficienţei energetice a 

^ Municipiului Zalău (monument istoric)”.
Diverse.

zona

clădirii Primăriei

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Vă solicit să anunţaţi interesul personal şi numărul 
proiectului de hotărâre la care aveţi un interes personal, astfel cum este definit de art. 
228 la alin. 1 Cod administrativ şi la care nu veţi participa.
Dna consilier Ioana Tuduce - La proiectul de hotărâre numărul 2, anexa 2 şi anexa 6, 
nu particip.
Dl consilier loan Şerban - La proiectul de hotărâre numărul 2, anexa 2 şi anexa 13, 
nu particip.
Dl consilier Florin Morar - La proiectul de hotărâre numărul 2, anexa 2 şi anexa 6, 
nu particip.
Dl consilier Zsolt Mikios Bogdan - La proiectul de hotărâre numărul 7 nu particip.
Dl consilier Mihai Crişan - La proiectul de hotărâre numărul 6 nu particip.
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Dl consilier Nicolae Fazakas - La proiectul de hotărâre numărul 3 nu particip.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea 
punctelor înscrise pe aceasta.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
1.Proiect de hotărâre privind soluţionarea contestaţiei nr. 7345/29.01.2024 cu privire la 
proiectul de buget al Municipiului Zalău pentru anul 2024.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 14 voturi.
împotrivă? - 1 vot - dl consilier Dan Bercean.
Abţineri? - 3 dna consilier Ramona Goga, dna consilier Gabriela Olar, dl consilier Alin 
Guler.
Dl consilier Zoltân Takâcs nu a participat.
Dl consilier Iulian Popiţ nu a participat.
Cu 14 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind soluţionarea 
contestaţiei nr. 7345/29.01.2024 cu privire la proiectul de buget al Municipiului Zalău 
pentru anul 2024.

Se adoptă hotărârea nr. 23

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului general al Municipiului Zalău pe anul 
2024.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Proiectul bugetului local al Municipiului Zalău a fost publicat pe site şi afişat la sediul 
instituţiei, în conformitate cu prevederile art. 39 alin. 3 din Legea 273/2006 privind 
finanţele publice locale.
Menţionez că potrivit art. 39* alin. 5 din Legea nr. 273/2006 privind finanţele publice 
locale cu modificările ulterioare bugetul se aprobă prin votarea lui pe capitole, 
subcapitole, titluri, articole, alineate, după caz, şi pe anexe.
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl primar Ionel Ciunt - La întocmirea bugetului pentru anul 2024, fără îndoială, am 
respectat cadrul legal, respectiv Legea nr. 421/2023 - Legea bugetului de stat pentru 
anul 2024, Legea nr. 273/2006 Legea finanţelor publice locale. Ordinul Ministerului 
Finanţelor Publice nr. 1954/2005, Adresa Direcţiei Regionale a Finanţelor Publice nr. 
37/10.01.2024, prin care ne alocă o sumă din procentul de 6%, şi aşa cum am făcut 
menţiunea, în aprecierea noastră, sumă alocată pentru municipiu, dacă ţinem cont de 
numărul de locuitori, este mai mică cu 6 milioane.
Am avut în vedere Codul administrativ. Hotărârea de Guvern nr. 61/2024 şi, desigur, 
solicitările unităţilor subordonate.
Am construit, şi în acest an, bugetul municipiului, având în vedere trei principii 
importante:
1. Continuarea dezvoltării municipiului Zalău! Astfel, şi în acest an, bugetul de 
dezvoltare este mai mare decât bugetul de funcţionare.
2. Nu am crescut taxele şi impozitele locale decât cu rata inflaţiei, aşa cum ne obligă 
Codul fiscal.
3. Menţinem scutirile, bonificaţiile şi gratuităţile pentru diferite categorii de cetăţeni din 
municipiu, conform reglementărilor legale.
La capitolul venituri, bugetul Municipiului Zalău este de 389.307 mii lei, respectiv 77,8 
milioane euro. Această sursă financiară o regăsim la secţiunea cheltuieli de funcţionare 
şi cheltuieli de dezvoltare.
Secţiunea de funcţionare - bugetul acestei secţiuni este de 180.608 mii lei/38 milioane 
euro. în acest capitol intră următoarele tipuri de cheltuieli: cheltuieli de personal de la 

Primăria Municipiului Zalău, Poliţia Locală, Evidenţa Populaţiei, Creşă, Direcţia de 
Asistenţă Socială, Club Sportiv, Cinema Scala, Baze sportive. Casa Municipală de 
Cultură, Asistenţii personali şi indemnizaţiile persoanelor cu handicap. De asemenea, 
tichetele de creşă şi grădiniţă, cheltuielile materiale de la unităţile de învăţământ, 
gratuităţile de transport pentru elevi şi pensionari, rechizite şcolare şi cheltuielile pentru 
cabinetele medicale şcolare.
Bugetul secţiunii de dezvoltare este de 208.699 mii lei, respectiv 41,7 milioane euro. 
Acest buget este mai mare cu 5,6 milioane euro faţă de cel de funcţionare.
Investiţiile pe care administraţia locală doreşte să le facă, în acest an, sunt în valoare de 
178.707 mii lei/ 35,7 milioane euro. Din această sumă, 6 milioane de euro sunt din 
bugetul local; restul, sunt din surse atrase.
85% din secţiunea de dezvoltare sunt din surse atrase, bani europeni.
Investiţii care vor fi finalizate în acest an:
- Drumul judeţean DJ 19IC - străzile Tudor Vladimirescu, Bujorilor, Moigradului şi 
Cetăţii;
- Achiziţia de autobuze electrice;
- Creşa de 110 locuri de pe strada Bistriţei;
- Bazinul didactic de înot;
- Baza sportivă tip I;
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- Creşterea eficienţei energetice la blocurile de locuinţe sociale C3, CI 1, CI2, la sediul 
S.A.D.P. şi la Liceul Pedagogic „Gheorghe Şincai”;
- Dotarea cu mobilier a tuturor unităţilor de învăţământ din municipiu;
- Construire insule ecologice digitalizate;
- Extindere reţea de iluminat public, etapa IV;
- Achiziţia de sisteme ITS si TIC;
- Modernizare sistem de management al traficului rutier;
- Modernizare Bulevardul Mihai Viteazul;
- Reparaţii capitale străzi, alei pietonale, parcări în cartiere;
- Parcare supraetajată.
în acest an. Primăria Municipiului Zalău a acordat şi acordă următoarele tipuri de 
scutiri, bonificaţii şi gratuităţi:

- Pentru persoane fizice, în cazul achitării la casieriile serviciilor de impozite şi 
taxe din cadrul Primăriei Municipiului Zalău, CEC, prin P.O.S, prin ordin de plată 
internet banking, bonificaţia este de 4% pentru contribuabilii persoane fizice care 

0 plătesc cu anticipaţie impozitul/taxa pe clădiri, impozitul/taxa pe teren şi impozitul pe 
mijloacele de transport, datorate pentru întregul an 2024, până la data de 31 martie a 
anului 2024.

sau

- In cazul achitării online prin intermediul site-urilor www.zalausj.ro, 
www.ghiseul.ro, cât şi prin intermediul staţiilor de plată de tip SelfPay, bonificaţia este 
de 8% pentru contribuabilii persoane fizice care plătesc cu anticipaţie impozitul/taxa 
pe clădiri, impozitul/taxa pe teren şi impozitul pe mijloacele de transport, datorate 
pentru întregul an 2024, până la data de 31 martie a anului 2024.

- In cazul contribuabililor persoane juridice, indiferent de metoda de plată aleasă 
de către aceştia, bonificaţia este 4% pentru contribuabilii care plătesc cu anticipaţie 
impozitul/taxa pe clădiri, impozitul/taxa pe teren şi impozitul pe mijloacele de 
transport, datorate pentru întregul an 2024, până la data de 31 martie a anului 2024.

- Gratuitate pentru elevi şi pensionari la transport public în comun;
- Menţinerea cotei aplicate asupra valorii impozabile la clădirile nerezidenţiale, 

0 deţinute de persoane fizice, la 0,3%, cotă redusă de la 1,3%;
- Menţinerea cotei aplicate asupra valorii impozabile la clădirile nerezidenţiale, 

deţinute de persoane juridice, la 1%, cotă redusă de la 1,3%;
- Menţinerea facilităţii fiscale, constând în scutirea sau reducerea de la plata taxei 

speciale de salubrizare pentru activitatea de deratizare şi dezinsecţie, acordată anumitor 
categorii de persoane, conform H.C.L. nr. 376/2017;

- Scutiri de la plata impozitului/taxei pe clădiri şi a impozitului/taxei pe teren 
pentru 11 categorii de clădiri şi terenuri, după caz:
a) clădirile/terenurile utilizate pentru furnizarea de servicii sociale de către organizaţii 
neguvemamentale şi întreprinderi sociale;
b) clădirile/terenurile utilizate de organizaţii nonprofit, folosite exclusiv pentru 
activităţile fără scop lucrativ;
c) clădirile/terenurile restituite potrivit art. 16 din Legea nr. 10/2001 privind regimul 
juridic al unor imobile preluate în mod abuziv în perioada 6 martie 1945 - 22 decembrie
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1989, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, pentru perioada pentru 
care proprietarul menţine afectaţiuneă de interes public;
d) clădirile/terenurile retrocedate potrivit art. 1 alin. (10) din Ordonanţa de Urgenţă a 
Guvernului nr. 94/2000 privind retrocedarea unor bunuri imobile care au aparţinut 
cultelor religioase din România, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
pentru perioada pentru care proprietarul menţine afectaţiunea de interes public;
e) clădirile/terenurile restituite potrivit art. 1 alin. (5) din Ordonanţa de Urgenţă a 
Guvernului nr. 83/1999 privind restituirea unor bunuri imobile care au aparţinut 
comunităţilor cetăţenilor aparţinând minorităţilor naţionale din România, republicată, 
pentru perioada pentru care proprietarul menţine afectaţiunea de interes public;
f) clădirile/terenurile afectate de calamităţi naturale, pentru o perioadă de până la 5 ani, 
începând cu 1 ianuarie a anului în care s-a produs evenimentul;
g) clădirea folosită ca domiciliu, aflate în proprietatea sau coproprietatea persoanelor 
prevăzute la art. 3 alin.( 1) lit. b) şi art. 4 alin. (1) din Legea nr. 341/2004, cu modificările 
şi completările ulterioare (eroi ai Revoluţiei), respectiv terenurile aferente acestor 
clădiri.
h) clădirea folosită ca domiciliu şi terenurile aflate în proprietatea sau coproprietatea 
persoanelor ale căror venituri lunare sunt mai mici decât salariul minim brut pe ţară ori 
constau în exclusivitate din indemnizaţie de şomaj sau ajutor social;
i) clădirile la care proprietarii au executat, pe cheltuiala proprie, lucrări de intervenţie 
pentru creşterea performanţei energetice, pe baza procesului-verbal de recepţie la 
terminarea lucrărilor, întocmit în condiţiile legii, prin care se constată realizarea 
măsurilor de intervenţie recomandate de către auditorul energetic în certificatul de 
performanţă energetică sau, după caz, în raportul de audit energetic, astfel cum este 
prevăzut în Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 18/2009 privind creşterea 
performanţei energetice a blocurilor de locuinţe, aprobată cu modificări şi completări 
prin Legea nr. 158/2011, cu modificările şi completările ulterioare;
j) clădirile unde au fost executate lucrări în condiţiile Legii nr. 153/2011 privind măsuri 
de creştere a calităţii arhitectural-ambientale a clădirilor, cu

^ completările ulterioare;
k) clădirile aflate în proprietatea publică sau privată a statului sau a unităţilor 
administrativ-teritoriale, folosite pentru desfăşurarea de activităţi sportive, inclusiv 
clădirile care asigură funcţionarea bazelor sportive.
Pe de altă parte, pentru clădirile şi terenurile neîngrijite, impozitul rămâne majorat cu 
300%.
Scutirile, bonificaţiile şi gratuităţile menţionate se acordă de Primăria Municipiului 
Zalău, din oficiu, tuturor persoanelor care au beneficiat de aceste facilităţi si în anul 
2023.
Pentru cazurile noi, beneficiarul poate solicita acest lucru prin intermediul unei cereri 
depuse la primărie. De asemenea, prin intermediul proiectului de digitalizare, serviciul 
electronic - CERERE SCUTIRE IMPOZIT facilitează transmiterea acestei 
Online, accesând site-ul www.zalausj.ro, secţiunea Servicii electronice/Conectare fără 
autentifîcare/Cerere scutire impozit.

modificările şi

cereri
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Dl consilier Mihai Crişan — Suntem aici în calitate de consilieri aleşi de către cetăţenii 
municipiului, nu suntem toţi de specialitate, ne facem treaba cât putem de bine; primim 
bugetul cu o săptămână înainte de a fi votat, îl studiem fiecare în limita capacităţilor 
noastre şi nu putem fi la fel de pregătiţi cum vă doriţi dumneavoastră să fim.
Am votat toate proiectele ce au ţinut de dezvoltarea oraşului sau, mă rog, aproape toate. 
Am votat creditele pe care primăria le-a contractat, deoarece înţelegem că fără ele 
se poate dezvolta, am votat propunerile de buget din ultimii doi ani. Consider că am 
fost de bună credinţă şi nu am vrut să ne opunem dezvoltării oraşului, dar o să fiu cât 
mai succint.
Am făcut proiecţia bugetului pe ultimii 3 ani şi vedem, la cheltuieli pe dezvoltare, un 
total de 437 milioane lei. Cu atât a fost aprobat bugetul iniţial pe cheltuieli de 
dezvoltare.
Uitându-ne, strict, pe foi şi pe cifre, avem o execuţie pe trei ani de 171 milioane, undeva 
la 39%. Am înţeles unele aspecte, am discutat şi anii trecuţi despre ele, chiar şi în acest 
an.

^ Ce este deranjant este faptul că, şi anul trecut, comunicatul de presă de pe site-ul 
primăriei că dezvoltăm municipiul cu 244 milioane. în acest an iar am văzut articole de 
presă că dezvoltăm cu 40 milioane euro.
Proiecţia de buget o facem să dea bine sau o facem cât se poate de realistă?
La veniturile pe secţiunea de funcţionare 2021-2023, creşte de la an la an. Anul trecut 
a fost de 189 milioane.
Acum venim cu un buget pe veniturile de fimcţionare cu 180 milioane, mai mic decât 
anul trecut, nu îmi dau seama cum poate să scadă, în condiţiile în care cheltuielile 
salariale cresc de la 58 milioane la 63 milioane, cheltuielile materiale 
Am văzut că au fost scăderi în zona zonelor verzi, la salubritate, la S.C.M. s-a aprobat 
6,7 milioane, ştim că nevoia va fi mult mai mare.
Poate nu ar trebui să ieşim în presă, să spunem la începutul anului, mai bine să ieşim la 
sfârşit sau în luna ianuarie a anului viitor.
O întrebare am pentru S.C. Transurbis S.A., am văzut că subvenţia pe anul 2023, 

m acordată de către primărie, a fost mai mare decât cheltuielile totale ale Transurbisului, 
adică care ar fi logica să se aloce mai mulţi bani decât s-au cheltuit?
Dl director Attila Sojka - După cum ştiţi, subvenţia este compusă din două elemente; 
diferenţă de tarif şi compensaţie.
Conform legii, toate cheltuielile eligibile trebuie acoperite de către bugetul local, la 
care se adaugă un profit rezonabil, de aceea, întotdeauna subvenţia este mai mare decât 
cheltuielile.
A

In fiecare an, după aprobarea bugetului se face regularizarea compensaţiei. Anul trecut, 
după regularizare s-au virat înapoi 75.000 lei. în acest an, după ce se face regularizarea, 
dacă s-a facturat mai multă subvenţie decât prevederile contracutului de delegare, 
atunci, se virează înapoi.
Cele mai multe venituri ale societăţii provin din subvenţie, aşa se realizează un profit. 
Din profit, jumătate îi revine Consiliul Local, iar restul rămâne pentru investiţie. Dacă

nu

cresc.
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aţi observat în Anexa 4, anul trecut am investit 620 mii lei, iar în acest an ne propunem 
1,5 milioane lei.
Niciodată, după regularizare, nu se vor da mai mulţi bani acestei societăţi decât cele 
prevăzute în contractul de delegare.
Dl consilier Mihai Crişan - Trebuie menţinută o anumită cotă de profit şi asta se 
reglează din subvenţie?
Dl director Attila Sojka - Obligatoriu.
Dl consilier Mihai Crişan - în anul 2022, subvenţia a fost mai mică decât cheltuielile.
Dna director Mariana Cuibuş — Avem şi noi o situaţie vis-a-vis de cei trei ani 2021-
2023, din valoarea totală a bugetului de dezvoltare, luat pe lista de investiţii, la realizări,
vorbesc despre plăţile până la sfârşitul anului, au fost efectate plăţi în valoare de
274.225 mii, din care 171.806 mii reprezintă împrumutul. Avem şi împrumutul care nu
se evidenţiază.»
Bugetul împrumutului este, de fiecare dată, aprobat separat. Pe lista de investiţii este 
cuprinsă fiecare sursă şi era cuprins atât din veniturile proprii, excedentul, sursele atrase 

^ şi împrumutul.
Pe lista de investiţii, în Anexa 2 cu cheltuielile şi în Anexa 1 cu bugetul de dezvoltare, 
nu este evidenţiat împrumutul. De acolo rezultă acea diferenţă.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Cifrele stau cu totul altfel decât aţi prezentat 
dumneavoastră, domnule consilier.
Dl consilier Gheorghe Bancea — Sursa noastră de documentare, pentru a putea să ne 
exprimăm în cunoştinţă de cauză cu privire la bugetul pe anul 2024, sunt documentele 
care apar pe pagina de internet a instituţiei.
La Anexa 3, la lista de investiţii pe anul 2024, la capitolul învăţământ, avem lucrări în 
continuare, din care: construire creşă mare pe strada Bistriţei şi creşterea eficienţei 
energiei la Liceul Pedagogic „Gheorghe Şincai”.
Mai avem câteva proiecte la care sunt alocate sume pentru faza de proiectare. Nu cred 
că am greşit când am spus că, într-adevăr, reţeaua de învăţământ la nivelul municipiului 
Zalău, este o reţea densă, avem multe unităti de învăţământ care au nevoie de intervenţii 
Şl nu am găsit în această listă de investiţii lucrări de reparaţii capitale.
Ar trebui să avem încredere în capacitatea de înţelegere a cetăţenilor.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Noi avem încredere.
Dl consilier Gheorghe Bancea - Aş dori ca, pentru învăţământ, să ni se prezinte o listă 
cu solicitările depuse din unităţile de învăţământ şi o prioritizare a lor.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Tot timpul am căutat să satisfacem nevoile din 
educaţie. Tot timpul am căutat să atragem fonduri europene, deoarece bugetul local 
este limitat.
Dl consilier Alin Guler - O să îmi exprim recunoştinţa pentru faptul că aţi găsit bani 
pentru a subvenţiona consumabilele. Văd că s-au găsit sume în plus şi pentru dotarea 
cu medicamente şi ustensile medicale.
Legat de documentaţia celor două parcări supraetajate, am văzut că s-au prevăzut bani 
doar pentru parcarea din centru.
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DI preşedinte Teodor Bălăjel - Nu am renunţat la niciuna din ele. La ora actuală atât 
ne permite bugetul. Suntem preocupaţi să creştem cât mai repede numărul locurilor de 
parcare.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Art. 1 — Alineatul 1 - Anexa nr. 1 — Venituri buget 
local.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot Anexa nr. 1 - Venituri buget local.
Cine este pentru? - 15 voturi.
împotrivă? — 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dl consilier Florin Morar, dna
consilier Mihaela Mureşan, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Gheorghe Bancea.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Anexa nr. 2 - Cheltuieli buget local.
Supun la vot amendamentul nr. 1, formulat de dna Ramona Goga, cu privire la Anexa 

2 a PH 2 privind aprobarea bugetului general al Municipiului Zalău, Cap. 54.02.50 - 
Alte servicii publice generale.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel — Dacă sunt discuţii?
Dna consilier Ramona Goga - în primul rând, vreau să fac o modificare mică, nu este 
litera G, este litera F, pentru proiecte culturale. S-a strecurat o eroare în scrierea 
amendamentului.
Am propus completarea sumei de 50.000 lei, prin relocarea a 10.000 lei pentru 
concursuri de proiecte, activităţi culturale, pentru simplu fapt că anul trecut s-au cerut 
mult mai mulţi bani decât au fost alocaţi şi, având în vedere că banii s-au împărţit pe 
toate proiectele care au intrat în competiţie, banii nu au fost suficienţi. Ne-am asumat 
prin H.C.L. nr. 227 din 30.09.2021, prin Strategia Integrată de Dezvoltare Urbană 
2024-2030, sprijinirea sectorului non-guvemamental în domenii prioritare: cultural, 
participare civică, învăţământ, protecţia mediului prin finanţarea de minim 2% din 
bugetul local, începând cu anul 2023. Nu s-a întâmplat în anul 2023.
Este ceva ce ne-am asumat noi, prin acest proiect şi, de aceea, aş propune mărirea 
sumei. Am propus şi potenţiale surse de bugetare care pot fi considerate pentru acest 
punct.
DI consilier Nicolae Fazakas - Acei 2% reprezintă, de fapt, acea diferenţă pe 
o primim, ca şi municipiu, cum s-a mai menţionat, în I.V.G. se repartizează direct 
municipiilor 65%, este o derogare de la acel 65% pentru acele municipii 
teatre, filarmonici şi, din păcate, acel 2% noi nu îi primim.
Am avut intervenţii, i-am rugat pe colegii parlamentari ca să reglementeze acest lucru 
şi să beneficiem şi noi de acei 2% I.V.G., chiar dacă nu avem teatru şi filarmonică în 
Zalău, ca să folosim acei bani pentru alte proiecte culturale, ca să mărim şi acest 
domeniu şi cererea ar fi mult mai mare pentru astfel de activităţi. Din păcate, încă nu 
s-a reglementat. Am primit promisiuni că se vor face demersuri. Din păcate, nu s-au 
concretizat, deocamdată.
Dl primar Ionel Ciunt - Doamna consilier, când am cuprins în Strategia de Dezvoltare 
cei 2% pentru cheltuielile pe care le-aţi menţionat dumneavoastră. Legea nr. 273/2006

care nu

care nu au
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prevedea că din impozitul pe venit aprobat, 65% vin la municipiu. Din acei 65% am 
spus că 2% putem să folosim pentru tipurile de activităţi pe care le-aţi menţionat.
De atunci, însă, prin legea bugetului anual, la municipii repartizează 63% şi 2% 
repartizează guvernul pentru municipiile care au filarmonică, teatru, operă şi aşa mai 
departe. Nu am vrut să renuţăm chiar total, dar, în funcţie de priorităţile pe care le-am 
stabilit şi le avem, am prins şi în acest an o sumă insuficientă şi din punctul meu de 
vedere şi, dacă lucrurile, pe viitor, o să stea mai bine, o să punem, fără îndoială, o sumă 
mult mai consistentă la capitolul la care spuneţi dumneavoastră.
Dna consilier Ramona Goga - Este un lucru pe care nu îl putem scăpa din vedere, 
având în vedere că oamenii au şi nevoia de a se relaxa. Doresc să îmi menţin 
amendamentul şi să îl supuneţi la vot.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 7 voturi - dna consilier Ramona Goga, dna consilier Mihaela 
Mureşan, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Zoltân Takâcs, dna consilier Gabriela 
Olar, dl consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Alin Guler.
împotrivă? - 9 voturi - dl consilier Dan Bercean, dna consilier Anda-Maria Ciobanu, 
dl consilier Râul Dragoş, dl consilier Nicolae Fazakas, dna consilier Amalia Găvriluţ, 
dl consilier Iulian Popiţ, dl consilier Gheorghe Taloş, dl consilier loan Şerban, dna 
consilier Ioana Tuduce.
Abţineri? - 3 voturi - dl consilier Zsolt Miklos Bogdan, dl consilier Claudiu Breje, dl 
consilier Florin Morar.
Dl consilier Teodor Bălăjel nu a participat la vot.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Supun la vot amendamentul nr. 2, formulat de dna 

Goga Ramona, cu privire la Anexa 2 a PH 2 privind aprobarea bugetului general al 
Municipiului Zalău, Cap. 67.02 Cultură, Recreere, Religie.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dna consilier Ramona Goga - Având în vedere că sunt fost sportiv din acest oraş 
primit mai multe remarci din partea persoanelor de sport şi îmi spuneau că şi-ar dori să 
organizeze competiţii sportive, dar nu îşi permit financiar, pentru că nu au nicio sumă 
alocată, pentru acest simplu fapt am propus adăugarea literei i) Alte activităţi sportive 
pentru cheltuieli materiale.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Susţinem activitatea sportivă, dar, în acest moment, 

resursa bugetară care să ne permită astfel de activităţi. Pe măsură ce o să 
identificăm o resursă, o să luăm în considerare pentru a promova astfel de activităţi în 
comunitate.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru?
Mureşan, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Claudiu Breje, dl consilier Gheorghe 

Bancea, dl consilier Zoltân Takâcs, dna consilier Gabriela Olar, dl consilier Alin Guler, 
împotrivă? - 11 voturi - dl consilier Dan Bercean, dna consilier Anda-Maria Ciobanu, 
dl consilier Râul Dragoş, dl consilier Nicolae Fazakas, dna consilier Amalia Găvriluţ,

, am

nu avem

8 voturi - dna consilier Ramona Goga, dna consilier Mihaela
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dl consilier Iulian Popiţ, dl consilier Gheorghe Taloş, dl consilier loan Şerban, dna
consilier Ioana Tuduce, dl consilier Teodor Bălăjel, dl consilier Zsolt Miklos Bogdan.
Abţineri? - 1 voturi - dl consilier Florin Morar.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Supun la vot amendamentul nr. 3, formulat de dna 
Goga Ramona, cu privire la Anexa 2 a PH 2 privind aprobarea bugetului general al 
Municipiului Zalău, Cap. 67.02 Cultură, Recreere şi activităţi sportive.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dna consilier Ramona Goga - Văd cu totul diferit cum am putea concepe acest buget 
şi, cu siguranţă, şi colegii mei văd la fel. Mă gândesc foarte mult la generaţia mea şi la 
generaţiile dinaintea mea, lucru care scapă persoanelor de vârsta părinţilor mei.
Mi-aş dori ca suma propusă pentru premiile la rezultate deosebite în domeniul 
sportului, culturii şi a învăţământului să fie puţin mai mare dacă este posibil. Suma este 
insuficientă, înţeleg că sunt alte priorităţi, dar cred că s-ar putea aloca pentru 
ambasadorii oraşului, pentru că ei aduc bucurie şi duc numele oraşului mai departe ca 
să ştie lumea că şi în Zalău se fac lucruri frumoase.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - îmi place cum încercaţi să susţineţi aceşti ambasadori, 
dar şi noi ne mândrim cu aceşti ambasadori ai oraşului. Eu şi domnul primar suntem 
primii care vrem să avem cât mai deştepţi şi mai valoroşi liceeni şi intenţia noastră este 
de a-i premia.
Dna consilier Ioana Tuduce - Chiar dacă nu s-a făcut de a lungul anilor, cel puţin în 
ultimii 3 ani nu s-a făcut un proiect de imagine al Consiliului Local pentru acest aspect, 
în septembrie, fiecare olimpic/premiant la etapa judeţeană, şi au fost incluse chiar şi 
menţiunile, au primit o sumă consistentă, zic eu. Şi s-au difuzat aceşti bani în cadrul 
unităţilor de învăţământ.
Dna consilier Gabriela Olar - Am văzut că solicitările de buget, pe anul 2024 (am o 
întrebare, sunt curioasă de unde o să faceţi rost de bani), solicitările de buget pe care le 
cer societăţile din subordine şi celelalte nevoi pe care le are municipalitatea sunt de 
aproximativ 739 mii lei. Propunerea de buget este de aproximativ 400 mii lei. 
întrebarea mea este: de unde o să luăm diferenţa de aproximativ 350 mii lei să acoperiţi 
solicitările de buget pe care le-au cerut instituţiile?
Dl preşedinte.Teodor Bălăjel - în prima fază, o să prioritizăm în funcţie de nevoi. O 
să vedem cât sunt de întemeiate aceste solicitări şi o să le aducem în faţa Consiliului 
Local, iar în urma votului dumneavoastră o să satisfacem sau nu acele solicitări.
Dna consilier Gabriela Olar - Aş propune o completare, nu am avut timp să fac 
amendamentul, deoarece eu chiar am încercat să citesc acest buget, dar nu am 300 de 
oameni care să mă ajute să fac amendamente în timp util.
Am observat că, şi în acest an, bugetarea participativă din nou este scoasă din partea de 
cheltuieli, vreau doar să vă spun că acest proiect a fost propus de către dumneavoastră, 
în anul 2019 aţi alocat 1 milion lei, cetăţenii nu au depus prea multe proiecte, dar cred 
că nici nu ştiau de acest proiect.
Zic că ar trebui să rămână în partea de cheltuieli, chiar dacă nu bugetaţi 1 milion lei, 
măcar 50 mii lei să bugetaţi, pentru că oameni cred că, totuşi, au idei.
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Eu aş dori să depun proiecte pe o astfel de bugetare. Nu înţeleg de ce nu îl menţineţi în 
fiecare an, din moment ce este o Hotărâre de Consiliu Local.
Ştiu că nu îl susţineţi, deoarece a spus domnul viceprimar Bălăjel că cetăţenii nu au 
depus proiecte. Cred că trebuie o promovare şi să bugetaţi, totuşi, ceva şi să daţi voie 
oamenilor să propună ce îşi doresc.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dumneavoastră aţi făcut o propunere la regulament 
în acest sens.
Dna consilier Gabriela Olar - Da, am primit înapoi şi nişte observaţii cu care am fost 
de acord, doar două lucruri am vrut să fie modificate.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Noi suntem pentru a veni cu această posibilitate în 
faţa cetăţenilor.
Dna consilier Gabriela Olar - Aţi investit şi 25 mii lei în platformă, cred că nu trebuie 
să renunţaţi la idee.

j >

Dl preşedinte Teodor Bălăjel — Nu renunţăm, aţi venit cu o propunere şi o să vă 
consultăm şi o să venim cu un proiect de hotărâre, 

ip Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 8 voturi - dna consilier Ramona Goga, dna consilier Mihaela 
Mureşan, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Claudiu Breje, dl consilier Gheorghe 
Bancea, dl consilier Zoltân Takâcs, dna consilier Gabriela Olar, dl consilier Alin Guler, 
împotrivă? - 11 voturi - dl consilier Dan Bercean, dna consilier Anda-Maria Ciobanu, 
dl consilier Râul Dragoş, dl consilier Nicolae Fazakas, dna consilier Amalia Găvriluţ, 
dl consilier Iulian Popiţ, dl consilier Gheorghe Taloş, dl consilier loan Şerban, dna 

consilier Ioana Tuduce, dl consilier Teodor Bălăjel, dl consilier Zsolt Miklos Bogdan. 
Abţineri? - 1 voturi - dl consilier Florin Morar.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Anexa nr. 2 - Cheltuieli buget local.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot Anexa nr. 2 - Cheltuieli buget local.
Cine este pentru? - 9 voturi - dl consilier Teodor Bălăjel, dl consilier Dan Bercean, dl 
consilier Râul Dragoş, dl consilier Nicolae Fazakas, dl consilier Zsolt Miklos Bogdan, 
dl consilier Iulian Popiţ, dl consilier Gheorghe Taloş, dna consilier Amalia Găvriluţ, 
dna consilier Anda-Maria Ciobanu.
A

împotrivă? - 4 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl 
consilier Mihai Crişan, dl consilier Gheorghe Bancea.
Abţineri? - 4 voturi - dl consilier Zoltân Takâcs, dna consilier Gabriela Olar, dl 
consilier Alin Guler, dna consilier Ramona Goga.
Dna consilier Ioana Tuduce nu a participat.
Dl consilier Florin Morar nu a participat.
Dl consilier loan Şerban nu a participat.

*

DI preşedinte Teodor Bălăjel - Alin. 2 al art. 1 - utilizarea excedentului bugetului 
local la data 31.12.2023.
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot alin. 2 al art. 1 - utilizarea excedentului bugetului local la data 31.12.2023. 
Cine este pentru? - 14 voturi.
A

împotrivă? - 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl 
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Florin Morar.
Abţineri? - 1 voturi - dna consilier Ramona Goga.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Anexa nr. 3 - Lista de investiţii pe anul 2024.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot Anexa nr. 3 - Lista de investiţii pe anul 2024.
Cine este pentru? - 15 voturi.
împotrivă? — 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Florin Morar.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Art. 1.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot întreg Art. 1.
Cine este pentru? - 15 voturi.
A

împotrivă? — 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Florin Morar.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel — Art. 2 - Anexa nr. 4 — Serviciul de administrare a 
domeniului public - Sursa G activitate finanţată din subvenţii de la bugetul local şi 
venituri proprii cap. 541050.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot Anexa nr. 4 - Serviciul de administrare a domeniului public - Sursa G 
activitate finanţată din subvenţii de la bugetul local şi venituri proprii cap. 541050. 
Cine este pentru? - 15 voturi.
A

împotrivă? — 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Florin Morar.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Anexa nr. 5 - Poliţia Locală - Sursa G activitate
finanţată din subvenţii de la bugetul local şi venituri proprii cap. 61100304.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot Anexa nr. 5 — Poliţia Locală — Sursa G activitate finanţată din subvenţii

’ » >

de la bugetul local şi venituri proprii cap. 61100304.
Cine este pentru? - 15 voturi.
A

împotrivă? - 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Florin Morar.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Anexa nr. 6 - învăţământ - Sursa E activitate 
autofinanţată integral venituri proprii cap. 6510 centralizat.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
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Supun la vot Anexa nr. 6 - învăţământ - Sursa E activitate autofinanţată integral 
venituri proprii cap. 6510 centralizat.
Cine este pentru? - 14 voturi.
împotrivă? - 4 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl 
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Mihai Crişan.
Dl consilier Florin Morar nu a participat.
Dna consilier Ioana Tuduce nu a participat.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Anexa nr. 7 - Casa Municipală de Cultură - Sursa G 
activitate finanţată din subvenţii de la bugetul local şi venituri proprii cap. 67100306. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot Anexa nr. 7 — Casa Municipală de Cultură — Sursa G activitate finanţată 
din subvenţii de la bugetul local şi venituri proprii cap. 67100306.
Cine este pentru? - 15 voturi.
A

împotrivă? — 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl
9 consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Florin Morar.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Anexa nr. 8 - Sport Club Municipal Zalău- Sursa G 
activitate finanţată din subvenţii de la bugetul local şi venituri proprii cap. 67100501. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot Anexa nr. 8 — Sport Club Municipal Zalău— Sursa G activitate finanţată 
din subvenţii de la bugetul local şi venituri proprii cap. 67100501.
Cine este pentru? - 11 voturi.
A

împotrivă? — 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl 
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Florin Morar. 
Abţineri? - 3 voturi - dl consilier Zoltân Takâcs, dna consilier Gabriela Olar, dna 
consilier Ramona Goga.
Dl consilier Alin Guler nu a participat.

*

01^ Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Art. 2.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Se supune la vot întreg Art. 2.
Cine este pentru? - 11 voturi.
împotrivă? - 4 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl 
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Mihai Crişan.
Abţineri? - 5 voturi - dl consilier Zoltân Takâcs, dna consilier Gabriela Olar, dna 
consilier Ramona Goga, dl consilier Florin Morar, dl consilier Alin Guler.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Anexa nr. 9 - S.C. Citadin Zalău S.R.L. Program de 
activitate pe anul 2024 secţia Zone verzi.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot Anexa nr. 9 — S.C. Citadin Zalău S.R.L. Program de activitate pe anul 
2024 secţia Zone verzi.
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Cine este pentru? - 11 voturi.
împotrivă? - 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl 
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Florin Morar. 
Abţineri? - 4 voturi - dl consilier Zoltân Takâcs, dna consilier Gabriela Olar, dna
consilier Ramona Goga, dl consilier Alin Guler.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Anexa nr. 10 - S.C. Citadin Zalău S.R.L. Program de 
activitate salubrizare şi deszăpezire pe anul 2024.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot Anexa nr. 10 — S.C. Citadin Zalău S.R.L. Program de activitate salubrizare 
şi deszăpezire pe anul 2024.
Cine este pentru? - 11 voturi.
împotrivă? — 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl 
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Florin Morar. 
Abţineri? — 4 voturi - dl consilier Zoltân Takâcs, dna consilier Gabriela Olar, dna 

^ consilier Ramona Goga, dl consilier Alin Guler.
*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Anexa nr. 11 - S.C. Citadin Zalău S.R.L. Program de 
activitate pe anul 2024 întreţinere, reparaţii curente şi capitale străzi şi drumuri 
comunale, întreţinere şi reparaţii colectare şi canalizare ape pluviale, întreţinere şi 
amenajare cursuri de ape necodificate.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot Anexa nr. 11 — S.C. Citadin Zalău S.R.L. Program de activitate pe anul 
2024 întreţinere, reparaţii curente şi capitale străzi şi drumuri comunale, întreţinere şi 
reparaţii colectare şi canalizare ape pluviale, întreţinere şi amenajare cursuri de ape 
necodificate.
Cine este pentru? - 11 voturi.
împotrivă? - 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl 
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Florin Morar, dl consilier Mihai Crişan. 
Abţineri? - 4 voturi - dl consilier Zoltân Takâcs, dna consilier Gabriela Olar, dna 
consilier Ramona Goga, dl consilier Alin Guler.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Art. 3.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot întreg Art. 3.
Cine este pentru? - 11 voturi.
împotrivă? - 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl 
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Florin Morar, dl consilier Mihai Crişan. 
Abţineri? — 4 voturi - dl consilier Zoltân Takâcs, dna consilier Gabriela Olar, dna 
consilier Ramona Goga, dl consilier Alin Guler.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel — Art. 4 - Anexa nr. 12 — Estimări venituri buget local 
pe anii 2025-2027.
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot Anexa nr. 12 - Estimări venituri buget local pe anii 2025-2027.
Cine este pentru? - 15 voturi.
împotrivă? - 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Florin Morar.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel — Anexa nr. 13 — Estimări cheltuieli buget local pe anii 
2025-2027.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot Anexa nr. 13 - Estimări cheltuieli buget local pe anii 2025-2027.
Cine este pentru? - 13 voturi.
împotrivă? — 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl 
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Florin Morar.
Dl consilier lonuţ Şerban nu a participat.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel nu a participat.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Anexa nr. 14 - Lista multianuală cu obiectivele de 
investiţii ale Municipiului Zalău 2025-2027.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot Anexa nr. 14 - Lista multianuală cu obiectivele de investiţii ale 
Municipiului Zalău 2025-2027.
Cine este pentru? - 15 voturi.
împotrivă? - 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Florin Morar.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Anexa nr. 15 - Bugete finanţate integral sau parţial 
din venituri proprii şi subvenţii de la bugetul local pe anul 2024 si estimări pentru anii 
2025-2027.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.

^ Supun la vot Anexa nr. 15 - Bugete finanţate integral sau parţial din venituri proprii şi 
subvenţii de la bugetul local pe anul 2024 şi estimări pentru anii 2025-2027.
Cine este pentru? - 15 voturi.
A

împotrivă? - 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Florin Morar.

♦

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Art. 4.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot întreg Art. 4.
Cine este pentru? - 15 voturi.
A

împotrivă? - 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Florin Morar.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Art. 5.
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vof întreg Art. 5.
Cine este pentru? - 15 voturi.
împotrivă? - 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Florin Morar.

*

DI preşedinte Teodor Bălăjel - Art. 6.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot întreg Art. 6.
Cine este pentru? - 15 voturi.
A

împotrivă? - 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Florin Morar.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Art. 7.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.

^ Supun la vot întreg Art. 7.
Cine este pentru? - 15 voturi.
împotrivă? — 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Florin Morar.

*

DI preşedinte Teodor Bălăjel — La final, vă supun la vot în întregime proiectul de 
hotărâre privind aprobarea bugetului general al Municipiului Zalău pe anul 2024.
Cine este pentru? - 11 voturi.
împotrivă? — 5 voturi - dl consilier Claudiu Breje, dna consilier Mihaela Mureşan, dl 
consilier Gheorghe Bancea, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Florin Morar. 
Abţineri? — 4 voturi - dl consilier Zoltân Takâcs, dna consilier Gabriela Olar, dna 
consilier Ramona Goga, dl consilier Alin Guler.

Se adoptă hotărârea nr. 24

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
S.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. 
Transurbis S.A. pentru anul 2024.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
DI consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu — comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
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Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Alin Guler - După pandemie, după războiul din Ucraina, parcă sunt mai 
acute problemele de mediu şi de transport sustenabil, probabil că aţi văzut şi 
dumneavoastră, sunt tot mai multe oraşe în lumea asta care încep să implementeze 
transportul public în mod gratuit, ultimul oraş despre care am citit, dacă nu mă înşel, 
este Bordeaux din Franţa.
Am o propunere pentru dumneavoastră, şi anume: aceea de a analiza posibilitatea ca, 
şi în Zalău, transportul public să fie gratuit şi încerc să vin şi cu câteva argumente: banii 
obţinuţi de către S.C. Transurbis S.A. din vânzarea abonamentelor şi biletelor sunt 
aproximativ 3.300 milioane lei, nu este o sumă foarte mare.
Regândind un pic taxa/parcare mai ales în zona centrală, eventual crescând tariful, aşa 
cum se întâmplă peste tot în oraşele şi de la noi din ţară, în centru se plăteşte mai mult 
decât în zonele periferice ale oraşului. Eventuale restructurări în ceea ce priveşte 
persoanelor care controlează valabilitatea călătoriei, regândite un pic investiţiile în ceea 
ce priveşte amenajarea de parcări de-a lungul străzii Gheorghe Doja, pentru a elibera 
prima bandă şi să facem bandă unică de autobuz, aşa cum este în proiectul Simion 
Bămuţiu şi, din păcate, nu implementăm acea prevedere din proiect care prevede ca 
banda 1 să fie liberă pentru autobuze.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Pe strada Simion Bămuţiu, banda 1 pentru autobuze 
este liberă.
Dl consilier Alin Guler - Teoretic şi pe hârtie, da; practic, până la Scala, până la sensul 
giratoriu de la Casa Armatei, banda 1 este ocupată de către maşinile parcate. Este liberă, 
într-adevăr, în faţă la farmacia Dona, în staţia de autobuz de lângă spital.
Repet, dacă s-ar gândi un pic problema, cu siguranţă, toată lumea va avea de câştigat. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Dl consiler Nicolae Fazakas nu a participat.
Cine este pentm? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

^ Cu 19 voturi „pentm” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului
de venituri şi cheltuieli al S.C. Transurbis S.A. pentm anul 2024.

*

Se adoptă hotărârea nr. 25

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. 
Citadin Zalău S.R.L. pentm anul 2024.
Iniţiator: Primaml Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas — comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
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Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 16 voturi. împotrivă? - Nu sunt.
Abţineri? - 4 voturi - dl consilier Zoltân Takâcs, dna consilier Gabriela Olar, dna 
consilier Ramona Goga, dl consilier Alin Guler.
Cu 16 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului 
de venituri şi cheltuieli al S.C. Citadin Zalău S.R.L. pentru anul 2024.

Se adoptă hotărârea nr. 26

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „Plan urbanistic 
zonal pentru modificarea indicatorilor urbanistici în zona industrială cu activităţi de 
producţie, comerţ, depozitare şi servicii”, situat în Zalău, Bd. Mihai Viteazul nr. 91B, 
beneficiar S.C. UNIVERSAL CO S.A.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel nu a participat.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei de urbanism „Plan urbanistic zonal pentru modificarea indicatorilor 
urbanistici în zona industrială cu activităţi de producţie, comerţ, depozitare şi servicii”, 
situat în Zalău, Bd. Mihai Viteazul nr. 91B, beneficiar S.C. UNIVERSAL CO S.A.

Se adoptă hotărârea nr. 27
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Dl preşedinte Teodor Bălăjel
6.Proiect de hotărâre privind încheierea unui Protocol de colaborare pentru „Executare 
reţea de canalizare menajeră cu staţie de pompare şi refulare în strada Cetinei, care 
deserveşte „Centrul de recuperare, tratament şi îngrijire ACASĂ” din municipiul 
Zalău, judeţul Sălaj”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel — comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.

0 Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 

ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Dl consilier Mihai Crişan nu a participat.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind încheierea unui 
Protocol de colaborare pentru „Executare reţea de canalizare menajeră cu staţie de 
pompare şi refulare în strada Cetinei, care deserveşte „Centrul de recuperare, tratament
şi îngrijire ACASĂ” din municipiul Zalău, judeţul Sălaj”.

*

Se adoptă hotărârea nr. 28

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
7.Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului mediu lunar al subvenţiei şi tipurile 

W de servicii sociale pentru care se acordă subvenţie din bugetul local al Municipiului 
Zalău, precum şi valoarea totală a subvenţiei alocate în anul 2024 pe fiecare asociaţie 
şi fundaţie în parte.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
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Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Dl consilier Zsolt Miklos Bogdan nu a participat.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea nivelului 
mediu lunar al subvenţiei şi tipurile de servicii sociale pentru care se acordă subvenţie 
din bugetul local al Municipiului Zalău, precum şi valoarea totală a subvenţiei alocate 
în anul 2024 pe fiecare asociaţie şi fundaţie în parte.

Se adoptă hotărârea nr. 29

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
S.Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Municipiului Zalău în vederea 
intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, asupra terenului intravilan de 
300 mp., identificat cu număr cadastral 75931, liber de sarcini, necesar realizării 
drumului de utilitate publică şi trecerea acestuia din domeniul privat în domeniul public 
al Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind emiterea acordului 
Municipiului Zalău în vederea intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, 
asupra terenului intravilan de 300 mp., identificat cu număr cadastral 75931, liber de 
sarcini, necesar realizării drumului de utilitate publică şi trecerea acestuia din domeniul 
privat în domeniul public al Municipiului Zalău.

comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică.

Se adoptă hotărârea nr. 30

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
9.Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Municipiului Zalău în vederea 
intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, asupra terenurilor intravilane.
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identificate cu număr cadastral 59793 şi numerele topografice 3026/3/c/l; 3026/2/c/2 
şi 202915121  d\Ic, cu sarcini, necesar realizării de drumuri ce fac legătura între străzile 
Morii şi Câmpului şi trecerea acestora din domeniul privat în domeniul public al 
Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu — comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind emiterea acordului 
Municipiului Zalău în vederea intabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, 
asupra terenurilor intravilane, identificate cu număr cadastral 59793 şi numerele 
topografice 3026/3/c/l; 3026/2/c/2 şi 3029/5/2/c/l/c, cu sarcini, necesar realizării de 
drumuri ce fac legătura între străzile Morii şi Câmpului şi trecerea acestora din 
domeniul privat în domeniul public al Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 31

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
10.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între 

w Municipiul Zalău şi TORA TRANS S.R.L. pentru realizarea îîn comun a investiţiei de, » 
interes public „Realizare lucrări de amenajare, salubrizare şi acoperire parţială a Văii
Sărmaş pe tronsonul ce se învecinează cu proprietatea TOfL\ TRANS S.R.L., situată
pe str. T. Vladimirescu din municipiul Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
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Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui Protocol de colaborare între Municipiul Zalău şi TORA TRANS S.R.L. pentru 
realizarea în comun a investiţiei de interes public „Realizare lucrări de amenajare, 
salubrizare şi acoperire parţială a Văii Sărmaş pe tronsonul ce se învecinează cu 
proprietatea TORA TRANS S.R.L., situată pe str. T. Vladimirescu din municipiul 
Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 32

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
11 .Proiect de hotărâre privind modificarea listei cuprinzând bunurile de retur 
proprietatea privată a Municipiului Zalău, transmise în administrarea S.C. Transurbis 
S.A. Zalău în baza Contractului nr. 82882/15.11.2019 de delegare a gestiunii 
serviciului de transport persoane, prin curse regulate în Municipiul Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas — comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu — comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 

W ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Dl consilier Nicolae Fazakas nu a participat.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea listei 
cuprinzând bunurile de retur proprietatea privată a Municipiului Zalău, transmise în 
administrarea S.C. Transurbis S.A. Zalău în baza Contractului nr. 82882/15.11.2019 de 
delegare a gestiunii serviciului de transport persoane, prin curse regulate în Municipiul 
Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 33

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
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12.Proiect de hotărâre privind propunerea de atribuire în proprietatea numiţilor: Pap 
Elisabeta, Pap Amold şi Veres Anna-Erzsebet a suprafeţei de 100 mp. teren intravilan, 
identificat în C.F. nr. 3821 Zalău, nr. top 1570/6/3/9, în vederea emiterii Ordinului 
Prefectului.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas — comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu — comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind propunerea de 
atribuire în proprietatea numiţilor: Pap Elisabeta, Pap Amold şi Veres Anna-Erzsebet 
a suprafeţei de 100 mp. teren intravilan, identificat în C.F. nr. 3821 Zalău, nr. top 
1570/6/3/9, în vederea emiterii Ordinului Prefectului.

Se adoptă hotărârea nr. 34

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
13.Proiect de hotărâre privind modificarea titulamlui contractului de comodat nr. 
55884 din 29.08.2016, care are ca obiect transmiterea în folosinţă gratuită a terenului 
în suprafaţă de 110 mp. cu destinaţia de parcare, situat în vecinătatea Căminului Militar 

W Zalău.
Iniţiator: Primaml Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentm administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentm sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentm drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
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Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea 
titularului contractului de comodat nr. 55884 din 29.08.2016, care are ca obiect 
transmiterea în folosinţă gratuită a terenului în suprafaţă de 110 mp. cu destinaţia de 
parcare, situat în vecinătatea Căminului Militar Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 35

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
14.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiilor tehnico-economice, faza SF 
cu elemente specifice din DALI, pentru obiectivul de investiţii „Modernizare Bulevard 
Mihai Viteazul din Municipiul Zalău” - Etapa I (Secţiunea 1 şi Secţiunea 2a).
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiilor tehnico-economice, faza SF cu elemente specifice din DALI, pentru 
obiectivul de investiţii „Modernizare Bulevard Mihai Viteazul din Municipiul Zalău” 
- Etapa I (Secţiunea 1 şi Secţiunea 2a).

comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică.

Se adoptă hotărârea nr. 36

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
15.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiilor tehnico-economice, faza SF 
cu elemente specifice din DALI, pentru obiectivul de investiţii „Modernizare Bulevard 
Mihai Viteazul din municipiul Zalău”,- Etapa II (Secţiunea 2b).
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ — comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
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Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel nu a participat.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiilor tehnico-economice, faza SF cu elemente specifice din DALI, pentru 
obiectivul de investiţii „Modernizare Bulevard Mihai Viteazul din municipiul Zalău”,- 
Etapa II (Secţiunea 2b).

Se adoptă hotărârea nr. 37

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
16.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiilor tehnico-economice, faza SF 
cu elemente specifice din DALI, pentru obiectivul de investiţii „Modernizare Bulevard 
Mihai Viteazul din municipiul Zalău”- Etapa III (Secţiunea 1 - Modernizare parcare şi 
Tronson Km 0+290-Km 0+320 - zona ceas şi Km 0+660 - Km 0+807 - zona Perla, str. 
T. Vladimirescu, str. S. Bămuţiu).
Iniţiator; Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popit - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiilor tehnico-economice, faza SF cu elemente specifice din DALI, pentru 
obiectivul de investiţii „Modernizare Bulevard Mihai Viteazul din municipiul Zalău”- 
Etapa III (Secţiunea 1 - Modernizare parcare şi Tronson Km 0+290-Km 0+320 - 
ceas şi Km 0+660 - Km 0+807 - zona Perla, str. T. Vladimirescu, str. S. Bămuţiu).

zona
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Se adoptă hotărârea nr. 38

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
IT.Proiect de hotărâre pentru aprobarea Protocolului de colaborare pentru continuarea 
proiectului de interes public regional „Platforma Online de Investiţii şi Inovare Nord- 
Vest INNO şi atragerea investitorilor pentru perioada 2024 - 2028”, între UAT 
Municipiul Zalău şi Agenţia de Dezvoltare Regională Nord Vest”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Dl consilier loan Şerban nu a participat.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru aprobarea Protocolului 
de colaborare pentru continuarea proiectului de interes public regional „Platforma 
Online de Investiţii şi Inovare Nord-Vest INNO şi atragerea investitorilor pentru 
perioada 2024 — 2028”, între UAT Municipiul Zalău şi Agenţia de Dezvoltare 
Regională Nord Vest”.

Se adoptă hotărârea nr. 39

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
18.Proiect de hotărâre privind modificarea tarifului orar pentru lucrările de exploatare 
forestieră, executate în baza Contractului de prestări servicii silvice nr. 61678 din 
10.12.2009, încheiat între Municipiul Zalău şi Ocolul Silvic „Stejarul” Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil.
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Dna consilier Anda-Maria Ciobanii - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Dl consilier loan Şerban nu a participat.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea tarifului 
orar pentru lucrările de exploatare forestieră, executate în baza Contractului de prestări 
servicii silvice nr. 61678 din 10.12.2009, încheiat între Municipiul Zalău şi Ocolul 
Silvic „Stejarul” Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 40

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
19.Raport de activitate al Sport Club Municipal pentru anul 2023.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Mihai Crişan - Mi-aş dori să văd, cum am cerut în repetate rânduri, 
efectiv, cheltuielile mai în ansamblu, să spun aşa, mi-aş dori să văd cât costă o deplasare 
de aici până în Cluj. Mi-aş dori să văd cât costă echipamentul unul fotbalist/voleibalist. 
Am văzut cheltuieli cu transportul, mi se pare că 35 mii lei, ce înseamnă transport, le 
plătim noi bilete de avion; le plătim deplasări cu autocarul?
Am cerut să văd dacă, efectiv, acele cheltuieli sunt la cota pieţei cu alte servicii care 
există.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Solicitaţi un anumit capitol de cheltuieli şi o să vi-1 
detailăm. în seria noastră nu avem aeroporturi, ca să mergem cu avionul, vă înţeleg 
ironia.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
20.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare pentru 
realizarea în comun, de către Municipiul Zalău şi TUR CENTO TRANS S.R.L., a 
investiţiei de interes public „Realizarea unor lucrări privind amenajarea unui acces 
exclusiv pietonal pe terenul identificat în C.F. 75829 Zalău, în suprafaţă de 309 mp., 
proprietatea publică a Municipiului Zalău, parte integrantă din Piaţa 1 Decembrie 
1918” situat în vecinătatea proprietăţii partenerului”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.

30



DI consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu — comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
DI consilier Mihai Crişan - M-am uitat pe intabulări, am văzut despre ce teren ar fi 
vorba, am văzut şi în proiect că ar fi investiţii similare cu cele existente pe platou, dar 
ar trebui să fie investiţii exacte, nu similare, m-am gândit că ar trebui continuat platoul 
în aceeaşi notă.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - O să fie exact în aceeaşi notă, cu aceeaşi piatră va fi 
continuat platoul, asta este o impunere din partea noastră.
DI consilier Mihai Crişan — De ce nu s-a reuşit includerea acestui teren în proiectul 

^ de reabilitare a platoului?
Dl director Alexandru Pura - La acel moment, nu a fost intabulat acel teren.
Dl consilier Alin Guler - Partea dinspre prefectură, în ce stadiu juridic este terenul de 
acolo?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Acel teren aparţine de prefectură. Am intrat într-un 
parteneriat cu prefectura, cu domnii de la Consiliul Judeţean, şi ne-am angajat, cu toţii, 
atunci, că în anul 2023, la final, fiecare îşi va finaliza partea de lucrări. Bănuiesc că, în 
anul 2024, o să îşi realizeze partea dânşilor de investiţii, ca să semene cu partea noastră. 
Dânşii au făcut demersurile necesare, nu au obţinut, la momentul respectiv, finanţarea, 
dar cred că o să se rezolve, nu o să rămână în forma actuală.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui Protocol de colaborare pentru realizarea în comun, de către Municipiul Zalău şi 
TUR CENTO TRANS S.R.L., a investiţiei de interes public „Realizarea unor lucrări 
privind amenajarea unui acces exclusiv pietonal pe terenul identificat în C.F. 75829 
Zalău în suprafaţă de 309 mp., proprietatea publică a Municipiului Zalău, parte
integrantă din Piaţa 1 Decembrie 1918, situat în vecinătatea proprietăţii partenerului”.

*

Se adoptă hotărârea nr. 41

DI preşedinte Teodor Bălăjel
21 .Proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Zalău nr. 328/26.10.2023 privind aprobarea efectuării unui schimb de imobile (terenuri 
cu construcţii), libere de sarcini, între proprietarii CITADIN ZALĂU S.R.L. şi 
Municipiul Zalău, în scopul implementării unitare a proiectului „Regenerare urbană 
zona CET Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
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Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi ,',pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind privind completarea 
Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Zalău nr. 328/26.10.2023 privind aprobarea 

0^ efectuării unui schimb de imobile (terenuri cu construcţii), libere de sarcini, între 
proprietarii CITADESl ZALĂU S.R.L. şi Municipiul Zalău, în scopul implementării 
unitare a proiectului „Regenerare urbană zona CET Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 42

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
22.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice, aferente 
obiectivului de investiţii „Creşterea eficienţei energetice a 
Municipiului Zalău (monument istoric)”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de

clădirii Primăriei

disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 

^ finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? — 20 voturi. împotrivă? — Nu sunt. Abţineri? — Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind privind aprobarea 
documentaţiei tehnico-economice, aferente obiectivului de investiţii „Creşterea 
eficienţei energetice a clădirii Primăriei Municipiului Zalău (monument istoric)”.
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Se adoptă hotărârea nr. 43

Dl preşedinte Teodor Bălăjel 
Diverse
Dl consilier Mihai Crişan - Am sesizat o problemă mai de mult, este legat de strada 
pietonală şi de piaţeta unde sunt îngeraşii. Am tot văzut, acolo, maşini parcate, m-am 
gândit că este o problemă de timp, până apare un Regulament, dar chiar nu mi se pare 
corect ca unele maşini, mai ales în weekend, şi chiar am urmărit, am văzut că sunt 
parcate peste noapte. Nu este corect faţă de destinaţia investiţiei care s-a făcut şi de 
cetăţenii care se plimbă.
V-aş ruga să puneţi Poliţia Locală să îşi facă treaba, să aplice amenzi; nu se pot aplica 
amenzi cât timp nu există un regulament?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel — Avem un regulament, sigur că se va intra acolo după 
un orar şi vor fi intrările limitate. Avem un regulament şi o să avem şi un sistem care 
va permite doar anumitor utilizatori să intre în zonă.
Cât de repede o să venim cu regulamentul, l-am aprobat pe cel de la Poliţia
Municipiului Zalău şi o să intervenim şi cu un sistem de acces, pentru care am şi intrat
în achiziţie.>
O să reglementăm accesul pe zona pietonală, va fi un orar de aprovizionare şi cam atât.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Dacă nu mai sunt alte discuţii, declar şedinţa închisă, vă mulţumesc pentru participare 
şi vă doresc o zi frumoasă!

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, 
TEODOR BĂLĂJEL

y CONTRASEMNEAZĂ 
SECRETAR GENERAL, 

mRINA-BIANCAEĂZACAŞ

/v

os

O
'^4O

I

D.R. U./S.A.M. Ul-C.F.G./F.C.
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